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Z á p i s 

ze Setkání zemědělských subjektů a dalších partnerů CSV, které se 

konalo 17.4.2012 v Krásné Hoře  

 

Program:  
 

1) Zahájení –   
2) Úvodní slovo  o aktuálních aktivitách CSV 
3) Informace o jednotlivých skupinách dotací, změny proti roku 2011 

a organizace příjmu žádostí 
      4)  Poznatky z kontrol SZIF 
      5)  Diskuse, výměna zkušeností partnerů Sítě 
 
Zahájení a uvítání provedl Ing. Václav Semilský – vedoucí AZV Příbram, který přítomné 
přivítal, seznámil s programem a s materiály poskytovanými u prezence (Příručka pro 
žadatele pro rok 2012,Metodika k provádění NVč.79/2007Sb., CD metodika AEO, Příručka 
„Jak na faremní prodej ze dvora“, Příručka ochrany proti erozi, Příručka o kontrole 
podmíněnosti CROSS Compliance ). 
 
Po zahájení vystoupila ředitelka KIS Středočeského kraje Bc. Gabriela Jeníčková, 
která hovořila o vzniku, účelu, současných aktivitách Celostátní sítě pro venkov 
v rámci Středočeského kraje a potažmo okresu Příbram. 
 
Následovalo vystoupení vedoucího AZV Příbram ing. Semilského, který přednesl 
 informace týkající se organizace příjmů jednotlivých skupin dotací v roce 2012  a seznámení 
s jednotlivými druhy podpor.  
Nejprve zopakoval možnosti dotací národních  dle Zásad na základě zákona. 252/1997 tj.  , 
ozdravování od IBR, školní závody,  potravináři, certif.sadby a programy na podporu 
v chovech prasnic a drůbeže. Zmínil zrušení dotačních titulů kadávery a poradenství. 
Dále  zmínil možné podpory z PGRLF – programy - zemědělec,  pojištění.  
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Poté byly probrány zásady a změny u všech souboru podpor z EU tj: 
 
- SAPS, , LFA, NATURA,  AEO,  platba na krávy v systému tržní produkce mléka 

a nové tituly nahrazující částečně zrušené TOP-UPY- platby na masná telata, 
bahnice a kozy a platby na plochu brambor pěstovaných na škrob 
 

Následovalo vystoupení ředitele Regionálního odboru SZIF Praha ing. Zdeňka Procházky. 
Tématem byly především poznatky z nálezů kontrol prováděných pracovníky SZIFu a 
různá doporučení na co by si žadatelé měli dávat pozor a čeho se vyvarovat. (Např.změny 
v LPISu po podání žádostí, rozorávání TTP atd., opakované neplnění závěrů z kontrol) 
 

Po té následovala diskuze. Byly zodpovězeny všechny dotazy, které se nejvíce týkaly nově 

zřízených podpor na masná telata a problematiky erozních opatření. 

Dotazy z oblasti kontrol zodpověděl ředitel RO SZIFu Praha ing. Zdeněk Procházka. 

 

Souběžně s jednáním proběhla samostatná schůzka zástupců partnerů CSV – za účasti 

AZV Příbram – ing. Semilský Václav 

KIS Středočeský kraj – Bc. Gabriela Jeníčková 

AK Příbram – Ing. Zlata Koukolíčková 

MAS Sedlčansko – Jiří Kužel 

Svaz obcí a měst – Mikroregion Sedlčansko – Štěpánka Barešová 

Na této schůzce se jednotliví zástupci vzájemně informovali o své činnosti a plánech 

akcí na rok 2012 s cílem koordinace činnosti. 

 

Závěr provedl Ing. Semilský, který poděkoval přednášejícím, posluchačům za pozornost a 

a aktivní účast a apeloval na přítomné, aby ve vlastním i našem zájmu vzhledem k časovému 

prostoru nenechávali podávání žádosti na poslední chvíli.   

Účastníkům setkání byly rozdány propagační předměty CSV. 

 

Setkání bylo přítomno 263 účastníků.  

 

Zapsal: Semilský 
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